
Informační čtvrtletník  

Obce Bařice-Velké Těšany  

                                          3/2016 

Vážení spoluobčané, 

přinášíme vám podzimní informace, o tom co se děje v naší obci, co nového v naší školce. Prázdniny a léto jsou 

nenávratně za námi, děti opět zasedly do školních lavic, dny se začnou krátit a večery místo na zahrádce budeme trávit 

v teple domova, u televize nebo dobrého počtení. Mnozí z vás opět zavítají do místní knihovny, určitě je mezi vámi 

hodně „zimních“ nebo „sezonních“ čtenářů.  

Přeji hodně úspěchů v novém školním roce všem žákům a žákyním, zejména šesti našim prvňáčkům, kteří v červnu 

opustili školku a vykročili za vzděláváním, přeji jim aby se školy nebáli a rádi na svou školku                                               

vzpomínali.                                                                                          Jménem zastupitelstva obce – Věra Halamová, starostka 

                                                                                                                    

Zpráva o činnosti zastupitelstva obce 

Zasedání ZO  1.7.2016 : Zastupitelé byli informováni o neposkytnutí dotace na víceúčelové hřiště ve Velkých Těšanech. 

Poskytovatel, Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy, letos přispívalo hlavně velkým sportovním klubům nebo na 

rekonstrukce již stávajícího vybavení. Další možností je dotace prostřednictvím Nadace ČEZ. Tato výzva je otevřena 

celoročně.  Na realizaci akce bylo vyhlášeno výběrové řízení, ve kterém byly osloveny čtyři firmy. Dalších jedenáct 

zájemců si zažádalo o zadávací dokumentaci, nabídku odevzdalo šest.  Nabídky byly předloženy v rozmezí 1.587.861 Kč – 

2.314.049 Kč bez DPH.  Firma, která podala nejnižší cenovou nabídku, byla oslovena ohledně vysvětlení neúměrně 

nízkých položek (podkladová vrstva, umělý trávník, geodetické práce…). U některých firem včetně této byly kvalifikační i 

technické předpoklady doloženy formou subdodávky, což zákon umožňuje. Rozhodnutím zastupitelstva bylo výběrové 

řízení nakonec zrušeno. Naopak dotace na chodníky v Bařicích ze SFDI byla poskytnuta ve výši 1.321.000 Kč vč. DPH. 

Provedením výběrového řízení byla pověřena firma IS projekt Uherský Brod.  

ZO schválilo dodatek č. 1 smlouvy o dílo na akci Místní komunikace Velké Těšany, p.č.1819. Důvodem bylo navýšení ceny 

za 123 m zatrubnění přilehlé příkopy za zahradami, namísto původního záměru pročištění a zachování příkopů. 

Zasedání ZO se zúčastnil D. Vojáček, který seznámil zastupitele  se záměrem internetizace obce a požádal o schválení 

smlouvy o provedení stavby(souhlas se vstupem na obecní pozemky). Projekt řeší uložení optického vlákna do země a 

tím by stávající vedení ztratilo na významu a bylo by demontováno.  

 

Zasedání ZO  26.8.2016 : Starostka informovala o výsledcích výběrového řízení  na dodavatele chodníků. Nabídky 

předložily tři firmy – SWIETELSKÝ stavební, odbor Valašské Meziříčí (1.718.192 Kč), KKS Zlín, s.r.o. (1.773.319) a EUROVIA 

CS, a.s. Zlín (1.845.952). Smlouva byla podepsána s firmou SWIETELSKÝ stavební, s.r.o. s termínem zahájení prací 

začátkem září. ZO současně schválilo smlouvu s ing. Ondrůškem z Kroměříže na výkon technického dozoru a BOZP 

během stavby ve výši 32.000 Kč.  

Byla schválena smlouva se Státním pozemkovým úřadem o pronájmu pozemku p.č. 1330/15 v k.ú. Velké Těšany. Jedná 

se o pozemek, který je součástí cvičné hasičské louky a je na něm umístěna část hasičské základny. Pozemek nesplňuje 

podmínky pro bezúplatný převod ani pro bezúplatný nájem. Výše nájmu 500 Kč je nejnižší možná částka.  
Jednání se zúčastnili zástupci TJ Sokol Velké Těšany a předložili žádost o finanční prostředky ve výši 97. 747,- Kč, které 

jsou nutné pro chod TJ do konce roku (zálohy na plyn a elektřinu, doplatek poslední faktury za stavební práce firmě 

Envia, pojištění budovy, oprava pergoly a sprchového koutu). Další prostředky jsou potřeba na nalajnování tělocvičny, 

aby se dala užívat  ke svému účelu a zhotovení sloupků na sítě do stěn. Tím se celkový požadavek vyšplhal na 167.747 

Kč.  

Částka 277.617  Kč, která byla na účet TJ vrácena z OPŽP, po přehodnocení uznatelných a neuznatelných nákladů, byla 

celá odeslána na účet obci, tak jak bylo rozhodnuto na minulém zasedání. Z této částky by měla být finanční pomoc 



poskytnuta. V žádosti TJ uvádí, že je zcela bez  prostředků a nemá do budoucna peníze ani na zálohy, ani na konání 

žádných akcí. Pokud není tělocvična nalajnovaná, nehodí se plně využívat ke svému účelu.  

Starostka navrhla, aby částka ve výši 97. 747,- byla poskytnuta veřejnoprávní smlouvou. Obec v minulém roce poskytla 

na zateplení sokolovny 1,7 mil. korun  a letos má rozdělaných hodně akcí, nemůže proto v plné míře žádosti vyhovět.   

Z této částky uhradí obec přímo dluh u firmy Envia a nejnutnější opravy (sprcha, pergola) a zálohy na energie do konce 

roku.  

Zasedání se zúčastnil ing. J. Kozel , aby představil několik návrhů na úpravu řešení dveří na těšanské kapličce, které jsou 

nedostatečně chráněné proti povětrnostním vlivům. Stávající lak není příliš vhodný, navrhuje obroušení a natření 

vhodným lakem. Umístění okapů na stříšku věže a svedení dozadu do ryny by stékání dešťové vody před dveře omezilo, 

ale zcela nevyřešilo. Variantou je umístění zastřešení před dveře od kapičky, které by posloužilo i při hodech místo 

pergoly, která je tam vždy umisťována, ale otázkou je, nakolik by to narušilo stávající vzhled kapličky.  

Další návrh :  umístit před stávající dveře lehkou branku z prodyšného kovového materiálu a současně upravit dveře tak, 

aby se otevíraly dovnitř. Tuto práci by provedl umělecký kovář. K tomuto bodu se zastupitelstvo vrátí na příštím 

zasedání.  

 

Oznámení a informace 

Kalendář Mikroregionu Kroměřížsko – I na příští rok plánuje Mikroregion Kroměřížsko kalendář obcí. Pokud místní 

spolky plánují jakoukoliv akci a přejí si, aby byla v kalendáři uveřejněna, nahlaste termín konání co nejdříve na obecní 

úřad (do poloviny října). Případně pokud máte pěknou nebo zajímavou fotografii obce, která by byla do kalendáře 

vhodná, prosím o zaslání. Kalendáře budou opět do domácností roznášeny zdarma.  

Velkoobjemové kontejnery budou přistaveny v druhé polovině října. Přesný termín bude včas oznámen.  

Biopas oznamuje, že ve svátky 28.10. a 17.11.2016 proběhne svoz odpadu beze změny termínu. 

Kominictví Šmelko upozorňuje, že zájemci o vyčištění komínů se mohou nahlásit na obecním úřadě. Služby budou 

provedeny asi v polovině října.  

Objednávka výzdoby  na Dušičky – paní Pospíšilová z Kvasic nabízí dodávku věnců a kytic na Dušičky včetně dovozu. 

Objednat si můžete věnce o průměru 12 – 50 cm, v ceně od 100 Kč do 500Kč, klasické i exotické a kytice dle přání 

zákazníka za 380 Kč. Dovoz pravděpodobně ve čtvrtek 27. října. 

Cvičení pro ženy v Bařicích začíná ve čtvrtek 20. října v 18.00 hod. (ve společenské místnosti pod obecním úřadem). 

S sebou karimatku, sportovní obuv, pití a chuť do cvičení. 

Senioři komunikují – v jarním zpravodaji byla zveřejněna informace o možnosti počítačového vzdělávání pro starší 

ročníky z Nadace V. a L. Klausových. Nejbližší podpořené obce v letošním roce byly Napajedla a Kroměříž. V podzimních 

měsících má být vyhlášena další výzva na příští rok. Cílem projektu je umožnit seniorům, kteří dosud neměli 

tu příležitost, seznámit se a naučit se alespoň v základních funkcích ovládat a používat počítač. Účastníci kurzu 

se seznámí s používáním internetu, e-mailu a psaním textu. Rovněž získají základní znalosti o bankovních službách. 

Zájemci o kurs se mohou přihlásit na obecním úřadě. Pokud ani v této výzvě obec neuspěje, budeme průběžně podávat 

přihlášku do dalších výzev.  

Poděkování dárcům krve 

Klub dárců krve v Kroměříži oznamuje, že naši občané Marek Haloda a Jan Zapletal ml. darovali krev již padesátkrát. 
Oběma dárcům jménem obce děkujeme.     

           

Volby do zastupitelstva kraje a do Senátu 
se uskuteční v pátek 7.října od 14.00 do 22.00 hod. a v sobotu  8.října od 8.00 do 14.00 hod. Voliči se dostaví do 
společenské místnosti v přízemí obecního úřadu v Bařicích (volební okrsek č.1) a do zasedací místnosti v patře mateřské 
školy ve Velkých Těšanech (volební okrsek č. 2).                        
Volič se prokáže platným občanským průkazem nebo cestovním pasem České republiky. Neprokáže-li volič uvedené 

skutečnosti stanovenými doklady, nebude mu hlasování umožněno. Každému voliči budou nejpozději 3 dny přede dnem 

voleb dodány hlasovací lístky. Ve dnech voleb může volič obdržet hlasovací lístky i ve volební místnosti.  

V případě konání II. kola voleb do Senátu se tyto uskuteční v pátek 14. října od 14.00 hodin do  22.00 hodin a v sobotu 

15. října od   8.00 hodin do  14.00 hodin. Volič obdrží hlasovací lístky pro II. kolo voleb do Senátu pouze ve volební 

místnosti ve dnech voleb.  
 



                                                              

                                                        Co nového v TJ Bivoj Bařice 
 

 V sezoně 2016/2017 se budou, zdá se, dít v Bařicích velké věci.  Již před 

začátkem sezony byl velmi vhodně doplněn trenérský tým, kdy se ke 

zkušenému O. Benediktovi přidal ještě zkušenější a fotbalem žijící B. 

Železník, který se momentálně uzdravuje ze zranění kolene, ale není 

vyloučené, že by se mohl ještě kdy objevit na trávníku. Ovšem již jen 

v pozici hrající trenér. Tím se dostáváme k hráčskému kádru, který doznal 

nemalých změn.  V týmu jsme uvítali řadu navrátilců, ať už to byli J. 

Navrátil, M. Černý nebo brankářskou dvojici T. Malenovský, D. Nadymáček doplnivší J. Mlčoch. Neméně platnými hráči 

jistě budou i B. Zavadil, M. Fišer, M. Šťastný a J. Benda. K těmto věkově starším, ale zkušenostmi bohatým harcovníkům 

se přidal i hráč, který by jednou mohl být budoucností fotbalu, teprve šestnáctiletý T. Kolaja. Naopak mužstvo opustili V. 

Dobroslávek  a J. Rosický.  

Po náročných trénincích přišel také první zápas, na který se těšili jak všichni hráči, tak i funkcionáři a fanoušci. Bohužel, 

jak už to bývá, přišlo tvrdé vystřízlivění v podobě vysoké prohry s Kvasicemi B 0:5. Naštěstí mužstvo i trenéři dali hlavy 

dohromady, rozebralo své chyby a dalo se opět do práce.  Výsledkem byla výhra s Kyselovicemi 1:0 a na Dřínově 1:2. Do 

utkání s Ratajemi i s Roštínem 

šel tým pln odhodlání vybojovat 

další body, leč bez úspěchu. 

Prohra s Ratajemi 0:3 mrzí o to 

víc, že jsme se o body připravili 

jen díky vlastní 

nedisciplinovanosti, 

rozhádanosti a neplnění 

trenérských příkazů. A skóre 

s Roštínem mohlo být daleko 

vyšší než jen 4:0, nebýt 

vynikajících zákroků T. 

Malenovského. V utkání 

s Šelešovicemi si TJ BB vybral 

slabší chvilky, vedení 2:0 Bivoj 

neudržel a hosté si odvezli výhru 

2:4. Naopak další dvě utkání 

zvládl Bivoj takticky velice 

dobře. Nepoložil ho ani 

nepříznivý poločasový výsledek 

2:1 v Bezměrově a vyhrál 2:5, ani brzké vyrovnání v souboji se Zlobicemi a dotáhl souboj do vítězného konce za stavu 

2:1. Samozřejmě další těžká  

utkání nás teprve čekají, ale už teď TJBB překonal výsledek z loňské sezony a je vidět na předváděné hře, že hráči když 

dodržují taktické pokyny nového trenérského týmu, mohou myslet na body takměř v každém utkání. Díky zisku dvanácti 

bodů se TJBB drží na deváté pozici ze čtrnácti a to jen díky horšímu skóre.  

Přes léto se toho událo ale mnohem víc. Jak už se k Vám, našim věrným fanouškům doneslo, změna nastala také ve 
vedení  TJBB. Tímto bych chtěl poděkovat bývalému předsedovi Luboši Kadlčíkovi za odvedenou fotbalovou práci a 
popřát mu mnoho dalších nefotbalových úspěchů. Nový předseda bude zvolen na valné hromadě, která se uskuteční 
v měsíci říjnu. Další novinkou je navázání spolupráce s obcí na rekonstrukci stávajících nevyhovujících šaten. Takže 
myslím, že do budoucna je se na co těšit a budu velmi rád, když Vás, naše fanoušky, uvidím v co nejhojnějších počtech 
na našem fotbalovém stadionu.                                                                               
 

                                Vít Šindler 
 

SO 1. 10. Zborovice B-Bařice 15.00 hod.

SO 8.  10. Bařice-Litenčice 15.00 hod.

NE 16. 10. Lutopecny-Bařice 15.00 hod.

SO 22. 10. Bařice-Zářičí 14.30 hod.

NE 30. 10. Chropyně B-Bařice 10.15 hod.

NE 6. 11. Kvasice B-Bařice 14.00 hod.



 

 

SPORT V NÁS PROBOUZÍ ODVAHU A SMYSL PRO FAIR PLAY 

 

Když jsem byl před čtrnácti dny požádán o napsání článku do zpravodaje, dlouho jsem přemýšlel, jaké téma za uplynulé 

období zvolit. Mnoho z nás cestovalo, odpočívalo, navštěvovalo zajímavá místa a věnovali jsme se mnoha individuálním 

aktivitám. Avšak jedna aktivita nás v uplynulém čase spojovala, takovou aktivitou je právě sport. Pojmem sport 

nemyslím pouze povzbuzování českých sportovců na XXXI. letních olympijských hrách, ale i aktivity místních sportovců. 

Naši sportovci nás dlouhodobě přesvědčují o tom, že mají chuť se scházet, trénovat a chtějí být užiteční naší společnosti 

například i tím, že pořádají nohejbalové turnaje.  

Připomeňme si, co příprava a organizace takového turnaje, který se konal v sobotu 2. července, obnášela. Dobrovolní 

hasiči ve spolupráci s nohejbalovým týmem již od jarních měsíců připravovali turnaj. Důležitým předpokladem pro 

konání takové akce je sponzoring. Už ve starověkém Řecku se objevovaly formy sportovního sponzorství. Dnes je 

sponzoring chápán jako prostředek k zajištění dodatečných finančních zdrojů pro tělovýchovné kluby. Našim 

nohejbalistům se podařilo zvládnout i tento nelehký úkol, bez něhož by se turnaj nemohl konat. Vypracovali žádost o 

dotační podporu turnaje ze Zlínského kraje, jehož zastupitelstvo finanční prostředky poskytlo. Samotný turnaj o putovní 

pohár probíhal v horkém letním počasí na hřišti u sokolovny. Velmi pohledný a vyrovnaný finálový zápas ovládl první 

celek týmu Sluníček, který vyhrál ve složení trojice Bosák, Halma a Menšík v poměru 2:1. V souboji o 3. místo tým 

Těsnovic pokořil Velké Těšany rovněž až po třísetové bitvě. Těšnovice dokázaly prodat větší nohejbalové zkušenosti a 

jejich hráči měli navíc v horkém počasí více sil. Domácím se sice nepodařilo obhájit loňské druhé místo, ale za 

předvedený výkon se ziskem čtvrté pozice v letošní konkurenci mohou být spokojeni. A to nejdůležitější je, že nikdo 

z hráčů si nepřivodil žádný úraz. 

S radostí za uspořádaným turnajem je třeba si připomenout i pozitivní fakt, že v naší obci fungují tělovýchovné 

organizace, jejichž role je ve výchově k pohybovým aktivitám mládeže nezastupitelná. Stav tělesných schránek dětí je 

podle lékařů rok od roku horší. Navíc sportující mládež nemá čas a důvod dělat jiné nepřístojnosti. Ostatně, řada analýz 

světových organizací prokazuje, že za 1 Kč výdajů do pravidelné pohybové aktivity šetří naše společnost až 2,53 Kč na 

léčbě civilizačních chorob (u až 70% národa) a ve skupině lidí, kteří se nehýbou vůbec (30% populace) stát za výdaj 1 Kč 

na získání těchto osob pro pravidelný pohyb stát dokonce šetří až 71 Kč.  

Pevně věřím, že halové sportovní aktivity, po kterých je v naší obci mezi sportovci v zimním období značná poptávka, 

například nohejbal, florbal a volejbal budou více podporovány. Bez dotační podpory na zhotovení držáků sítě a 

nalajnování hřiště naší opravené sokolovny nebude možné tyto aktivity mládeže v zimním období rozvíjet.  

Poděkování patří všem, kteří svůj volný čas věnují přípravám a pořádání turnajů nebo jiným oblastem spolkové činnosti, 

která náš život v naší obci činí zdravějším a 

hodnotnějším.                                                Ondřej Valach 

                                                                                                                             

 
 

Z naší školky 

Nový školní rok v naší mateřské škole : Prázdniny 
utekly jako voda, je tady opět nový školní rok. V letošním 
roce je zapsáno do naší školky dvacet dětí, z toho šest 
dětí je předškoláků. Plánujeme školní aktivity, které jsme 
měli i v minulém školním roce – obratnostní cvičení, hru 
na zobcovou flétnu, školní výlety, návštěvu kulturních 
zařízení a vzdělávacích akcí. Rovněž bude pokračovat 
spolupráce a s místním SDH a včelařem p. Mikulenkou. 

Po vzájemné domluvě budou probíhat společné akce s rodiči. 
Přejeme našim stávajícím dětem, i dětem, které z naší školky odešly do základní školy, pohodový a úspěšný školní rok 
2016/2017.                                                                                                                                                                         Vedení MŠ 

 



 

Oprava větrného mlýnu 
Letošní sezona prohlídek na větrném mlýnu byla pro veřejnost zkrácena z 

důvodu zahájení rekonstrukce této významné technické památky. Celá oprava 

probíhala pod záštitou Muzea Kroměřížska, které o tuto technickou památku 

pečuje.  

Na základě projektové dokumentace byla rekonstrukce naplánována do tří etap 

s ohledem na možnosti finančního zajištění Muzeem s přispěním Ministerstva 

kultury. Oprava byla zahájena 11.7.2016 tesařskou firmou Juráň s.r.o. Vsetín za 

odborného dozoru Ing. Arch. Taťány Tzoumasové, která se rozhodujícím 

způsobem podílela na celé projektové dokumentaci. Zručným tesařům šla práce 

pěkně od ruky  i když pustit se do takového díla nebylo nijak jednoduché, neboť 

se jedná o zavěšenou celodřevěnou konstrukci. Stačil by jeden neodborný zásah 

při výměně staletých poškozených trámů a mlýn by se mohl celý vyvrátit. První 

etapa oprav se především týkala výměny obvodových nosných trámů jižní a 

severní obvodové stěny, kompletní výměny nosných trámů stropu 1. patra a 

zpevnění zachovaných původních trámů nosné konstrukce. Všechny vyměněné 

trámy si tesaři sami připravovali ručním otesáním. Spojení trámů je prováděno zakolíkováním dubovými kolíky. Rovněž 

bylo provedeno nové opláštění těchto opravených stěn. Vše se ošetřilo proti škůdcům dřeva ochranným nátěrem.  

Veškeré opravy první etapy byly provedeny s velkou odborností zkušených tesařů. První etapa prací byla dokončena a 

předána dne 22.9.2016 za odborného dozoru, zpět do péče Muzea Kroměřížska s finančním nákladem 504.680,- Kč. 

Druhá etapa oprav bude zahájena v příštím roce a pokud bude vše pokračovat zdárně podle plánu, tak slavnostní 

otevření by mohlo být součástí již tradičního „Burčáku u mlýna“.                                                   Ludmila Chrastinová 

 

Setkání se seniory (a nejen s nimi) 

Letos již potřetí se první srpnovou sobotu konalo setkání seniorů v Bařicích na výletišti. Připravený program se tentokrát 

odehrával v duchu divadelním. Děti nastudovaly divadelní hru Otesánek v moderním pojetí. Otesánek jakožto obecní 

činitel při oslavě svých kulatin spořádá všechny gratulanty, starostkou počínaje přes představitele místních spolků, až 

jeho poživačnost utne obecní zaměstnankyně.  

Poučení seniorům, jak se mají zachovat, pokud se k nim vetře podomní prodejce, přinesla scénka ze života, s názvem 

Šmejdi. Nahluchlá důchodkyně ze souboje s prodejcem vyšla vítězně. Tentokrát si zahráli divadlo dospělí a podané 

výkony byly opravdu „na Oskara“. Občerstvení, cukroví, živá hudba, bohatá tombola, beseda nad kronikou, tentokrát na 

téma historie ulice Chobot, výstava fotografií na téma Živočichové na poldru-to všechno bylo připraveno pro přítomné 

seniory i mladší návštěvníky. Všem, kteří se jakkoliv zapojili, patří velké poděkování.     

 

 

Jak se děti v Bařicích rozloučily s prázdninami 

…opravdu netradičně. K loučení s prázdninami patří 

neodmyslitelně sportovní odpoledne, zakončené táborákem 

a soutěžemi. Tentokrát musely děti prokázat odvahu a vydat 

se po setmění na stezku odvahy. Sice jen okolo hřiště, ale 

plnou nástrah v podobě strašidelných bytostí. Visící 

oběšenec, kostlivec, upír v rakvi nebo hejkal polekal i 

leckterého dospělého. Akce měla úspěch, hlavně u starších 

školáků, kteří stezku odvahy žertem přirovnali k cestě do 

školy.                                                                     Věra Halamová 

Toulky českou minulostí – obecní knihovna Střížovice zve všechny příznivce oblíbeného rozhlasového pořadu 

Toulky českou minulostí na besedu s jeho tvůrci. Večerem se scénáristou Josefem Veselým a režisérem Jaromírem 

Vostrým bude provázet moderátor Jiří Kokmotos. Beseda se koná v úterý 29. listopadu v 18.00 hod. v kulturní 



místnosti obecního úřadu ve Střížovicích. Původní termín byl naplánován na 13. října, ale kvůli změně dlouhodobého  

programu scénáristy byl nutný posun termínu konání.  

Více informací o pořadu : http://www.rozhlas.cz/toulky/oporadu 

 

                                                            Trocha nostalgie- vzpomínka na bařické letní kino 

Léto je nenávratně za námi. Obohacením letních měsíců před několika desetiletími bývalo promítání letního kina 

v areálu výletiště. Kino bylo lákadlem pro diváky místní i přespolní, promítání za pětikorunu každý pátek a koncem 80. 

let dokonce celotýdenní filmový festival. Promítalo se od poloviny června až do konce prázdnin. Pokračovalo se i 

v zimních měsících, v sále hospody nebo ve třídě bývalé školy, tehdy už v agitačním středisku. Kino Nadsklepí vyškolilo r. 

1977 dokonce dva promítače z řad svazáků nákladem 50 Kč za oba. Poplatky za půjčení filmu byly ve srovnání s dneškem 

zanedbatelné. V červnu 1977 se  za pět filmů uhradil poplatek Krajské organizaci filmu v Gottwaldově ve výši 513 Kč. 

Půjčovné za film se pohybovalo ve výši 29 Kč, za předfilm 4 Kč. Např. na film Slasti otce vlasti přišlo 16 diváků za 2 Kč a 

106 diváků po 5 Kč, což svědčí o velké divácké podpoře. 

Na dochovaném  plakátě ze srpna 1988 najdeme trháky jako 

Jak básnící přicházejí o iluze nebo Poklad na stříbrném jezeře. 

Filmy, které přicházely do kin a na které se diváci těšili, 

přicházely do televize o hodně později po filmové premiéře. 

Dnes už kino takovým lákadlem není. Návrat 

k prázdninovému promítání v r. 2008 neměl dlouhého trvání 

a zájem postupně upadal. Obnovit letní kino se prostě už 

nepodařilo.                                                             V. Halamová 

 

 

                                Společenská kronika 

Vítání občánků : V sobotu 17. září jsme mezi občánky naší 

obce přivítali Jakuba Adamce z Bařic s rodiči Ivetou a Jiřím Adamcovými.  

     Významné životní jubileum oslavili : 
Bařice                                                                     Velké Těšany   
Elvíra Jedruchová   70                                          Ludmila Jarková         65 
Anna Šišková           70                                          Stanislav Jarka           65 
Stanislav Strašák     70                                          Jiřina Přívětivá           70 
Jiřina Dvořáková      85                                          Ludmila Junáková     70 
Jiřina Běhalová        65 
Jan Sokola                 50 
 

                                                                     Plánované akce : 

Lampionový průvod – v pátek 28. října, sraz před 17.hodinou před obecním úřadem v Bařicích. Lampion nebo baterku 

s sebou.   

Výstup na Brdo – pátek 28. října, rozhledna bude otevřena od 10.00 do 18.00 hod.  

Vánoční jarmark – v pátek 16. prosince od 15.00 hod. ve společenské místnosti v Bařicích. Uvítáme návštěvníky 

i vystavující. Přijďte se pochlubit svými výrobky.   

 

Pokud máte zájem přispět do zpravodaje svým příspěvkem nebo zveřejnit nadcházející akci , pište na adresu 

starosta@barice-velketesany.cz 

Příští číslo vyjde  v pátek 23. 12.2016. Uzávěrka bude v úterý 20.12.2016. 
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